

Internationale Ausstellung der Ernährungs- und Landwirtschaft in Berlin, auf der sich traditionell auch zahlreiche Brauereien präsentieren.

International food and agriculture exhibition in Berlin at which traditionally numerous breweries also present themselves.

www.gruenewoche.de

Grüne Woche Berlin

**16. - 25. Januar 2015
January 16 - 25, 2015**

**Braukunst Live!
Festival**

**6. - 8. März 2015
March 6 - 8, 2015**

Internationales Festival für Bierspezialitäten in München. Auf der Veranstaltung können Biere von zahlreichen kleinen und großen Brauereien aus dem In- und Ausland probiert werden.

International specialty beer festival in Munich. The event offers the opportunity of tasting beers from numerous small and large breweries from Germany and abroad.

www.braukunst-live.com

**Craft Brewers Conference
(CBC)**

**Portland, USA
14. - 17. April 2015
April 14 - 17, 2015**

Der Verband Deutscher Hopfenpflanzer wird auch 2015 wieder auf der CBC vertreten sein. Stand 1251, Bierstation 1249 – Am Vortag der Messe findet wieder die traditionelle Hospitality des Verbandes statt. Mehr zur CBC unter

www.craftbrewersconference.com

The German Hop Growers Association will be there as usual at the CBC in 2015. Booth 1251, Beer Station 1249 – The traditional hospitality will once again be held on the eve of the trade fair. More about the CBC at

www.craftbrewersconference.com

**Tag des Deutschen Bieres
23. April 2015 / April 23, 2015**

Jahrestag des ältesten Lebensmittelgesetzes der Welt: Das Deutsche Reinheitsgebot wurde am 23. April 1516 erlassen. Auf Initiative u.a. des Deutschen Brauer-Bundes werden bundesweit Bierfeste veranstaltet, Brauereibesichtigungen angeboten etc. Eine Übersicht mit Veranstaltungen bietet der Verband unter www.brauer-bund.de

Anniversary of the oldest foodstuffs regulation in the world: The German Beer Purity Law was decreed April 23, 1516. On the initiative among others of the German Brewers Federation, beer festivals will be held throughout Germany, brewery tours offered, etc. The organization provides an overview of the events at www.brauer-bund.de

Deutscher Brauertag in Berlin

**11. Juni 2015 / June 11, 2015
www.brauer-bund.de**

Das Internationale Hopfenbaubüro tagt 2015 auf Einladung des Verbandes Deutscher Hopfenpflanzer in der Hallertau.

The International Hop Growers' Convention was invited by the German Hop Growers Association to hold their 2015 congress in the Hallertau. www.deutscher-hopfen.de

IHB-Kongress Bad Gögging/Hallertau

26. - 31. Juli 2015 / July 26 - 31, 2015

Berlin. 300 Brauereien aus 86 Ländern präsentieren über 2.000 Bierspezialitäten im längsten Biergarten der Welt.

Berlin. 300 breweries from 86 countries present over 2,000 specialty beers in the longest beer garden in the world. www.bierfestival-berlin.de

**Int. Berliner
Bierfestival**

**7. - 9. August 2015
August 7 - 9, 2015
Berlin,
Friedrichshain**

Anzeige



Good conversations.

Good business.

braubeviale.de

BrauBeviale2015

Raw Materials | Technologies | Logistics | Marketing
Nuremberg, Germany | 10 - 12 November

If you're in beverages,
then this is your trade fair!

See you at BrauBeviale in Nuremberg,
10-12 November 2015. For detailed information
and registration, please visit: braubeviale.de